
Notulen ALV 27-09-2023 

 

Opening door Jeroen Guldemond, voorzitter Batouwe Basketball. 
 
Aanwezigen: 

• Gehele bestuur ( Hans, Simon, Jeroen, Yves en Patricia) 

• Harry Bremer 

• René Duijfhuizen 

• Harmen van Engelenburg 

• Carlo van Driel 

• Joost Vennema (aftredend bestuurslid) 

• Sandra van Noord 

• Frank Mulder 
 
Afmeldingen: 

• Herbert Bosch 

• Sven Geneste  

• Steven Teunissen 
 

Mededelingen en ingekomen stukken: 

Ingekomen stukken 
• décharge verklaring kas commissie 

Brief toevoegen. 
 
Vaststellen notulen ALV 2022: 
De notulen van de ALV seizoen 2022-2023 zijn akkoord. Geen verder vragen of opmerkingen 
over. 
 
 
Bestuur: 
 
Seizoen 2022-2023  
 

• 12 bestuursvergaderingen 
• 1 Algemene Ledenvergadering 
• Eerste stappen in structuur wijziging  
• breedte- en topsport organisatie 
• Resultaten missie 2022-2023 

 
Opmerking van Harry m.b.t. de agenda. Deze is te standaard. De veranderingen moeten 
duidelijker in de agenda komen. Dit nemen we mee voor het volgende seizoen. We zullen dan 
de punten uitgebreider omschrijven. 
 
 
 



Batouwe: 
 
De Kooi is inmiddels het thuishonk van veel verschillende basketbalteams,  
zowel breedtesportteams als topsportteams.  
Daarom hebben we vanaf dit seizoen in goed overleg met alle betrokkenen een duidelijke  
afsplitsing gemaakt zowel organisatorisch, operationeel, financieel als op bestuurlijk niveau.  
 
Batouwe Basketball richt zich voornamelijk op de breedtesport: 
 

• Top team 
• Competitie spelende leden in de leeftijdscategorie U8 t/m U22 en senioren 

dames/heren in de divisies 2 t/m 4 
• Recreatief spelende leden (6 teams) 

 
Dit betekent niet dat wij geen promo en/of 1ste divisie teams inschrijven.  
We bepalen dit (indien nodig) in samenspraak met de topsport of andere verenigingen in de 
regio.  
 
Wij kunnen onze eigen koers bepalen en weer bouwen naar eigen H1 en D1 teams en bieden 
mogelijkheden om te spelen op niveau, binnen Batouwe of daarbuiten. 
 
United:  
 
United Basketball is de topsport vereniging die volledig los staat  
van Batouwe Basketball.  
 
Er is wel een nauwe samenwerking door de lange historie van met name 
v.h. Lekdetec, Dreamfields Dolphins en VU21 en overlap in vrijwilligers, trainers, etc. 
 
Onder de vlag van United Basketball vallen vanaf dit seizoen de topsportteams 

• Yoast United - Eredivisie  
• QSTA United dames (voorheen Lekdetec) - Eredivisie 
• QSTA United heren (voorheen Dreamfields Dolphins) - Promodivisie 
• QSTA United Academy - Eredivisie en 1ste divisie 
• Waaronder voorheen Batouwe VU21 

 
Samen zijn we Basketball in Bemmel.  
 
Samenwerking: 
 
De samenwerking tussen Batouwe Basketball en United Basketball is goed zichtbaar bij: 
 

• Batouwe leden krijgen korting op de seizoenkaarten en worden vaak gratis 
uitgenodigd 

• Veel vrijwilligers zijn in beide organisaties actief, veel zijn zich vaak niet echt bewust 
van de scheiding... 



• Batouwe dames 1 ingeschreven bij United Basketball  
maar speelt onder de naam Batouwe Promotiedivisie VSE1 

• Diverse Batouwe U18 dames spelen op TL basis bij QSTA dames eredivisie,  
QSTA United Academy VU21 en/of Batouwe Promotiedivisie VSE1 

• Diverse Batouwe leden uit X14-X16 spelen op TL basis bij de QSTA United Academy 
 

Maar wij beperken ons niet tot enkel United Basketball 
 

• Afgelopen seizoen was er een samengesteld U12 team  
'De Gelre Rookies' vanuit Wildcats, Nimma Gemina en Batouwe 

• 4 spelers van Batouwe VU14 spelen op TL basis bij  
Arnhem Eagles VU14  
met als doel samen voet aan de grond te krijgen  
in de VU14/VU16 1ste divisie  

• Samenwerking met Unlimited (zaal beschikbaar stellen en de scheidsrechters) 
 
Jeroen begrijpt dat het voor de oude Batouwe leden soms lastig kan zijn dat het allemaal een 
beetje “uiteen” lijkt te vallen.  
Frank geeft aan dat hij het verenigingsleven niet meer zo voelt. Hij weet ook niet zo goed wat 
hij er aan zou kunnen veranderen.  
  
 
Resultaten missie 2022-2023: 

Batouwe bouwt aan de toekomst 
 

• Werven van jeugd  
We zien een sterke groei in jeugd leden, nu meer dan 60+ (peanuts, mini's en U12) 
Het nieuwe seizoen zet het zich door met name bij U14 t/m U18. 
 

• Communicatie verbeteren 
Er is een goede aanzet gemaakt, blijft een continue doorlopend proces. 
René geeft aan dat de website mogelijk duidelijker moet qua afscheiding. De website 
ondergaat een vernieuwing waarin hopelijk zaken duidelijker worden. Helaas werkt de 
website op dit moment die altijd mee….We doen ons best. 
  

• Vrijwilligers binden en behouden / Coaches en trainers werven  
Ouders zijn steeds meer betrokken bij de club, vooral onder de jeugdleden. Hier zijn 
we heel blij mee en we hopen dat ouders ons op welke manier dan ook kunnen blijven 
ondersteunen. Alle hulp is welkom. 
 
Dankzij de FastBreak cursus veel nieuwe enthousiaste trainers & coaches. 

 

• Technisch beleidsplan uitwerken 
Er ligt een technisch beleidsplan en dit is met de technische staf gedeeld en ook al 
deels in de praktijk gebracht. Dit seizoen gaan we volop hiermee door! 

 



 

Overzicht leden aantallen: 

 

Jaar 2023 2022 2021 2020 2019 2018 2017      

Aantal leden 314 373 306 308 270 274 280      

Volwassen 87 216 175 171 161 153 134      

Jeugd 168 157 131 137 109 121 146      

Dames 53 117 94 102 94 88 98      

Heren 202 254 212 206 176 186 182      

Lingewaard 138 158 150 156 148 121 120 

     

Elders 177 213 156 152 122 153 160      

Spelende leden 172 241 181 177 178 176 192      

Recreanten 48 56 54 61 46 44 52      

Top team 22 20 19 17 11 17       

niet spelende 
leden 9 56 21 54 35 37 36      

 

Frank geeft aan dat het overzicht erg verwarrend is. Cijfers kloppen niet helemaal. Lastig uit te 

leggen, het programma sportlink is niet het makkelijkste programma om de juiste gegevens 

makkelijk naar boven te halen. Advies voor volgend jaar minder uitgebreid te doen. Bestuur is 

het eens met  dit advies. Het is een lijst waar al jaren steeds op voortzet wordt. Dat geeft bij de 

verschillende bestuursleden in de functie als secretariaat ook de nodige verwarring. 

Wat we dit jaar hebben gedaan is dat we de leden lijst hebben “opgeschoond” en relaties en 

verenigingsleden die al lang uit beeld zijn nu ook hebben verwijderd, zodat we een reëel beeld 

hebben. Verder zijn er natuurlijk veel leden die eerst ingeschreven stonden bij ons naar United 

gegaan. Dit zie je terug bij het aantal volwassenen. 



 

 

Technische commissie: 

 Terugblik seizoen 2022-2023 

• Het was een geslaagd seizoen met de nodige uitdagingen. 

•  12 leden hebben de Fastbreak cursus afgerond. In totaal zijn er 14 nieuwe trainers 
begonnen aan het seizoen 23-24. Een enkeling heeft de cursus niet gevolgd. 

 
• Seizoen 2023-2024: 

•  Nieuwe opzet TC uitvoering en werkzaamheden:  
• Joost gestopt als TC 

• Simon: Jeugd en senioren 
• 8 Hoofdtrainers controleren met TC beleid uitvoering 
• 32 trainers in totaal 
 

•  Samenwerking met United Basketball 
• United wil graag een meidenlijn ontwikkelen. 
• VU21 gaat in stappen naar United Basketball. 

• Promotiedivisie team gefinancierd door Batouwe, geplaatst bij United 
Basketball. 

• Mogelijkheid voor Batouwe leden om extra te trainen (ook bij Batouwe) 
• Beperkte zaalruimte -> oplossing richting komend seizoen 

• Sporthal de Heister na verbouwing 
• Budgettering jeugdteams/ trainers 

 
• Kleding voor de trainers: de trainers bij Batouwe worden voorzien van: 

• Trainingspak 
• Polo 
• Tas 
• Coachbord 

 

• Trainersmeetings 23-24; aantal keren per jaar. 

• Meer inzetten op gezamenlijke ontwikkeling ( bijvoorbeeld met Dennis 
Mooibroek) 

• Aanschaf van multiskillz en online basketbalcoach, dit kunnen de 
trainers gebruiken om hun trainingen voor te bereiden. 

• Herkenbare trainingsstijl en speelstijl 
 

• Samenwerking met Unlimited 
• TC Unlimited werkt voor dit seizoen nog samen. Volgend seizoen zullen 
zij weer zelfstandig zijn 

 

• Uitvoering technisch beleidsplan (in samenwerking met de hoofdtrainers) 

• LTAD/ASM/BMO 
• Fast break cursus 2024 



 
 
 
Joost neemt afscheid als zijn rol al TC: 
Simon bedankt Joost voor zijn samenwerking!! Jeroen geeft hem een bedankje. Sandra vraagt 
of er geen oudere jeugd is die kunnen ondersteunen bij de trainingen bij de jeugd t/m U12. 
Met name op het technische stuk. 
 
 
Scheidsrechterscommissie: 
 

• Activiteiten 2022-2023 
- In 2 stappen 25 BS2 scheidsrechters opgeleid. 3 man kunnen binnenkort het 

diploma nog halen 
- 1 scheidsrechter is opgeleid tot BS3 scheidsrechter, maar is helaas vertrokken 

naar Amerika 
- Afspraken met externe scheidsrechters gemaakt voor het nieuwe seizoen. 
- Tafel en fluitschema verzorgd.  

-VS3 wedstrijden door groepje E-scheidsrechters (geen externe scheids 
meer nodig) 

-  Geen scheidsrechter avond georganiseerd (gebrek aan belangstelling en 
organisatie capaciteit) 

 
• 2023-2024 ____ veel veranderingen 

- Scheidsrechterspiramide “onthoofd” 
    Minder scheidsrechters beschikbaar voor alle wedstrijden 

- Nieuw model BS2 opleiding, deels gedigitaliseerd, meer centraal 
georganiseerd. 

- Nog steeds Unlimited support nodig voor fluiten (laatste seizoen) 
- Let op: dit seizoen zijn er meer tafel en fluitdiensten voor iedereen 
- Hans de Vries SC is gestopt, hiervoor zoeken we vervanging. Hans bedankt 

voor je inzet! 
 

 
 

• Problemen voor het nieuwe seizoen: 
 



- Veel scheidsrechters zijn afgevallen ( MSE1, VSE3) 
• VSE1 is beperkt beschikbaar (naar United verschoven) 

- Zeer beperkte groep beschikbaar voor wedstrijden MSE1 
• Slechts enkele recreanten met de nodige ervaring 

- Grote puzzel om de wedstrijden bemand te krijgen, oplossing niet direct voor 
handen.  
 
 
 

 

Activiteiten commissie: 

In het afgelopen seizoen zijn waren er de volgende activiteiten: 
 

• Scholieren toernooi 
• Digitale kerstkaart  
• Glow in the dark toernooi 
• Sinterklaas 
• Eindfeest Batouwe 
• Dweilcamping 
• Springcamp 
• Vrijwilligers BBQ 

• De afsluiting voor de jeugd is de start van het seizoen 2023-2024 geworden        
met een warm welkom.  

 
Voor het nieuwe seizoen 2023-2024 staat het volgende op de planning: 
 

• Halloweentoernooi in oktober 
• Sinterklaas avond U8 & U10 
• Kerstkaarten leden 
• Scholieren toernooi 
• Nieuwjaarsborrel 
• Familie toernooi  
• Vrijwilligers BBQ  
• Eindfeest Batouwe  
• Dweilcamping 
• Basketbalkamp. 

 
De AC is nog op zoek naar versterking in het team! Heb je zin 
om ons te ondersteunen, laat het weten! We drinken graag een keer een kopje koffie met je 
om een en ander toe te lichten. 
 
Heb je nog ideeën / wensen voor leuke activiteiten? Laat 
het ons weten! activiteitencommissie@batouwebasketball.nl 
 
In april 2025 bestaat Batouwe 50 jaar. 
Er zal een Jubileumcommissie komen die onder de AC valt en activiteiten omtrent jubilea gaat 

mailto:activiteitencommissie@batouwebasketball.nl


organiseren. 
René en Wim Biesters willen wel in deze commissie. 
 
 
Wedstrijd secretariaat: 
Sandra met wedstrijd secretariaat. Leuk om te doen, niet zo moeilijk. 
 
 
 
 
 
Sponsorcommissie: 
 
De sponsor commissie bestaat uit  
Carlo van Driel en 
Bas Wille. 
 
Zij hebben in het afgelopen seizoen naast de 4 hoofdsponsors, 13 sponsoren weten te binden 
aan Batouwe.  
 
De 4 hoofdsponsors hebben een contract voor 4 seizoenen. We zitten nu het het 2de seizoen. 
 
Financiële commissie: 
 
Overzicht activiteiten 2022-2023: 

• Dagelijkse Financiële Administratie 
• Subsidie aanvragen, waaronder tegemoetkoming energielasten 
• Implementatie administratie pakket geïntegreerd met Sportlink 

 
Kascontrole commissie 2022-2023: 
Herbert Bosch en Sven Geneste samen met Hans Epema 
● Conclusies: 

* Décharge 2022-2023 

* Positief resultaat  
* Positief vermogen  

● Adviezen: 
*Contributie verhoging conform indexering.  
*Meer differentiatie in contributie, jongeren betalen minder dan oudere  
*Reserveringen/overschotten AC 2022-2023 meenemen in budget 2023-2024. 
*Blijven aanvullen van spaartegoeden. 

 
 
 
 
 
 
 



Besluiten en vaststellingen ALV: 
 
Gevraagde besluiten/vaststellingen: 

1. Vaststelling kascontrole commissie 2023-2024 
• Sven Geneste 
• nieuwe kandidaat (vacature) 

 

2. Vaststelling 5,9% contributie verhoging met prijsvariatie naar 
leeftijdscategorie. 
 

3. Invoering van toeslag niet participerende recreanten a 30 euro 
Contributie omhoog en dan korting geven op de inzet is het advies, uiteraard in 
overleg met de recreanten. De verhoging gaat dan per januari in. 
Extra reminder einde van het seizoen voor het uitschrijven voor bijv. 1 juli 

 
 
 
Vacatures: 
 
Joost Vennema heeft afscheid genomen als bestuurslid TC 
Voor hem zoeken we een opvolger die samen met Simon en de hoofdtrainers de TC 
vormt waarbij deze persoon niet noodzakelijk in het bestuur hoeft plaats te nemen. 
 
Vertrouwens Contact Persoon (VCP) - V 
Patricia Bosch was VCP'r maar in haar rol als secretaris mag zij geen VCP'r meer zijn.  
Wij zoeken dus een nieuwe vrouwelijke VCP'r. 
 
Voorzitter  
Jeroen Guldemond heeft aangegeven om binnen nu en 2 seizoenen te willen stoppen 
als voorzitter. Vanaf heden zal hij zijn rol als interim voorzitter op zich nemen. 
Een voorzitter in opleiding zou een mooie oplossing kunnen zijn. 
 
Lid scheidsrechters commissie 
Hans de Vries is gestopt na jaren inzet waarvoor dank! 
Wij zoeken een vervanger voor Hans.  
 
Ontwikkelingen:  
 
Batouwe bouwt aan de toekomst 

 
Onze missie voor 2023-2024: 
 

• Werven van (oudere) jeugd, meisjes. 
• Communicatie nog verder verbeteren 
• Vrijwilligers binnen en behouden 
• TBP in de praktijk doorzetten 
• De statuten, regelementen en huisregels up-do-date maken. 



 
 
Vragen? 

• Is er al een oplossing voor het in spotlink zetten van het tafel en fluitschema vraagt 

Harry. We gaan kijken of we iemand kunnen vinden die die rol op zich wilt nemen. 

• Harm geeft aan dat hij samen met z’n vriendin de rol als teammanager gaat 

overnemen van Eva bij de U10. Heeft daar erg veel zin in. 

• René geeft aan dat Netty graag de mailtjes wilt blijven versturen m.b.t. het tafelen en 

fluiten. Netty blijft dit nog doen totdat we klaar zijn met het plan waar aan gewerkt 

wordt om het deels te automatiseren/professionaliseren. 

• René bedankt iedereen voor de inzet. 

Wij bedanken iedereen voor zijn/haar aanwezigheid. 


